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Ginkūnų seniūnijos seniūnaičių  sueiga įvyko 2022 m. vasario 23 d. 18 val. 

 Posėdžio pirmininkas –Vilma Bielskienė, Žeimių seniūnaitijos seniūnaitė; 

 Posėdžio sekretorė – Raimonda Dominauskaitė, Ginkūnų seniūnijos vyriausioji specialistė; 

 Sueigoje dalyvavo: Vilija Kvasienė, Ginkūnų seniūnijos seniūnė; Orintas Beržanskis, 

Aušros seniūnaitijos seniūnaitis; Nelda Šutaitė, Šapnagių seniūnaitijos seniūnaitė;  Kęstutis Palujanskas, 

Centro seniūnaitijos seniūnaitis; Emilija Čeponė, Švedės seniūnaitijos seniūnaitė; LR seimo narys Liudas 

Jonaitis, Šiaulių rajono savivaldybės administracijos vicemeras Česlovas Greičius, Šiaulių rajono 

savivaldybės administracijos tarybos nariai: Ada Grakauskienė, Ingrida Venciuvienė, Arūnas 

Grubliauskis, Ginkūnų kultūros filialo vadovė Genovaitė Doftartaitė, Ginkūnų Sofijos ir Vladimiro 

Zubovų progimnazijos direktorė Daiva Jagminienė, Kuršėnų miesto seniūnaitis, Darius Simonavičius. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl seniūnijos 2022 m. veiklos ataskaitos; 

2. Einamieji klausimai. 

 
I. SVARSTYTA. Seniūnijos 2022 m. veiklos ataskaita. 

Ginkūnų seniūnijos seniūnė, Vilija Kvasienė, pristatė 2022 m. Ginkūnų seniūnijos veiklos 

ataskaitą, aptardama pagrindinius veiklos aspektus. Seniūnė papasakojo, kad seniūnijoje pastebimas 

nežymus, tačiau pastovus gyventojų skaičiaus augimas, padarė trumpą veiklos apžvalgą, informuodama, 

kad įsigytas naujas inventorius (smėlio/druskos barstytuvas, šienapjovė-smulkintuvas ir kt.) padėjo 

sparčiau atlikti kasdieninius aplinkos tvarkymo ir priežiūros darbus. V.Kvasienė palietė ir socialinio 

darbo, žemės ūkio, kultūrinės ir visuomeninės veiklos bei administravimo sitis. Pristatydama biudžetą 

palygino tris praėjusius metus ir informavo, kad labiausiai lėšos kito gatvių apšvietimo funkcijoje bei 

buvo pateiktas grafikas dėl lėšų skirtų seniūnijos keliams, kuriame buvo matyti, kad tiek kelių direkcijos, 

tiek savivaldybės seniūnijai skiriamos lėšos  paaugo. Užbaigdama pristatymą seniūnė nurodė planuojamus 

darbus: tolimesnį kiemų asfaltavimą, žvyruotų gatvių asfaltavimą, Ginkūnų skvero želdyno 

rekonstrukcijos projektą. 

 

BALSAVO: „TAIP“ -5 baisai, „PRIEŠ“ ir „SUSILAIKIUSIŲ“ nėra. 

 

NUTARTA. Seniūnijos ataskaitą vertinti labai gerai.               

 

II.SVARSTYTA. Seniūnijos 2023 m. veiklos pristatymas. 

 

Seniūnė Vilija Kvasienė trumpai apžvelgė kokia bus seniūnijos veikla 2023 metais. 

 

III. Einamieji klausimai. 

                          Seimo narys Liudas Jonaitis ir Šiaulių rajono savivaldybės administracijos tarybos narys 

Arūnas Grubliauskis pristatė perspektyvas dėl aplinkkelio (A8 Šiaulių aplinkkelio šiaurės-rytų krypties) 

ir žiedinės sankryžos (Rasos g., Žeimių g., Aušros g., Švedės g.) , kadangi buvo nuvykę į LR susisiekimo 

ministeriją šiuo klausimu. 



                         Seniūnaitė pateikė klausimą svečiams, kada bus įrengtas vandens įrenginių nugeležinimas 

Žeimių kaime, nes vanduo labai prastos kokybės. A.Grubliauskis atsakė, kad šiuo klausimu bus 

pasidomėta. 

                           Vyko diskusijos, pasisakė visi svečiai. 

                          

                               

 

 

 

                              

 

     

 

              

Sueigos pirmininkė      Vilma Bielskienė 

             

Sueigos sekretorė     Raimonda Dominauskaitė 


